
Bestyrelsesmøde 25. januar 2025 
Tilstede: Tania, Maja, Annie, Sanne, Lene, Mariann, Lea 
 
Referent: Lea 
 
Generalforsamling 

- Der er indkaldt til den årlige generalforsamling den 25/2 2025. Se indkaldelsen på 
hjemmesiden. 

 
Spring i klubben 

- Der har været lidt forvirring omkring hvordan man kan bruge springfaciliteter.  
- Der er en udfordring i forhold til brug af Blå Hal, som vi skal administrere på 

en fornuftig måde, da vi kun har hallen 200 timer om året (ca. 7,5 time om 
ugen i vinterhalvåret). Mange af de timer går til springundervisning med Hans 
Ley om mandagen. 

- Derudover har vi byttet en enkelt dag om ugen med fagskolen, så de har Nis 
Valdemar mod at vi har Blå Hal. Denne dag er som udgangspunkt onsdag, og 
dagen bruges ofte til springundervisning hos Ida. 

- Der skal arbejdes på en plan for hvordan de få overskydende timer kan 
bruges på en fornuftig måde 

- På grund af sikkerhed må man aldrig springe alene, der skal altid være 
mindst 1 anden person i hallen. 

- Der kommer en klar udmelding omkring fra Tania om, hvordan vi kan distribuere de 
faciliteter vi har til rådighed til springning.  

 
Ændringer i undervisningspakker 

- Vi er ved at arbejde på nogle nye tilbud på undervisningspakker. Tania og Lea 
arbejder på at få det finjusteret, og der vil blive meldt ud, når de er klar. 

 
Opstaldningskontrakt 

- Vi har lagt sidste hånd på ny opstaldningskontrakt, som bliver sendt ud så snart den 
er renskrevet 

 
Daglig drift 

- Vi har ansat Mia til at tage heste ind om eftermiddagen, det gør, at vi kan tilbyde 
indluk om eftermiddagen om fredagen - hvilket mange har ønsket som en del af 
forbedret hestevelfærd i klubben.  

- Mia er udelukkende ansat til at lukke ind, så hun er ikke fastansat på fuld tid i 
klubben og skal ikke varetage andre opgaver. 

 
Alarmsystem 

- Vi har fået udskiftet alarmsystem - vi har fået en ny moderne løsning som er billigere 
end den gamle 

 
Økonomi 

- Årsregnskabet er på trapperne og vil blive fremlagt på generalforsamlingen 



 
Hestevelfærd 

- Der har blandt andet været ønske om følgende på sidste klubmøde: 
- Middaghø - realiseret 
- Senere indluk/længere foldtid - realiseret per 1/2 
- Ønske om horemanship-arrangement - dette finder sted den 19/2, man kan 

tilmelde sig via hjemmesiden 
- Beridere og beridereleverne tager til foredrag om evidensbaseret viden inden for 

hestevelfærd den 25/2. Foredraget bliver afholdt af DRIF. 
 
Dato for næste møde: 13/2 2025 kl. 16.00 


	Bestyrelsesmøde 25. januar 2025 

